
10/22 Styremøte OSK
tir. 30 august 2022, 18.00 - 21.00

Ullevål stadion, NSF sine lokaler

Deltakere
Styremedlemmer
Tommy Rovelstad, Atle Rolstadaas, Gudbrand Bakke, Morten Vold Eriksen, Hege Furfjord, Ingrid Heggebø Lutnæs, Frode Wirum Sæter, Atle Rømo, 
Lillis Rabbing, Karianne Løken

Fraværende: Thor Gjelsvik, Kristoffer Erichsen, Mette Sannes

Møteprotokoll

00/22. Godkjenning av innkalling

Godkjent

Beslutning
Gudbrand Bakke

01/22. Godkjenning av referat styremøte 09/22

Godkjent

 09 22 Referat styremøte.docx

Beslutning
Gudbrand Bakke

40/22. Høstmøte OSK 2022

Skal vi ha et felles Høstmøte for OSK eller tar grener og utvalg disse møtene individuelt?

Grenene holder egne høstmøter og administrasjonen kan bidrar med administrative gjøremål om komiteene har behov.

Beslutning
Gudbrand Bakke

41/22. Status Handlingsplan Oslo Skikrets

Gi en status på det arbeidet som er gjort og hva som forventes frem mot neste styremøte 

Grenene følger opp på komitemøtene inn mot neste styremøte 11 oktober

Handlingsplanen MÅ kobles opp mot grenens budsjett

Koble opp budsjett mot handlingsplan på neste styremøte 11 oktober

Orientering
Atle Rolstadaas

42/22. Status Hytta

Gi en status på det arbeidet som er gjort på hytta i sommer, og hva som vil skje fremover.
Murer firmaets arbeid
Dugnad på maling av hytta
Dugnad på rydding i kjeller

Murer firmaet har nå gjort seg ferdig med jobben, og det ser veldig bra ut. Faktura til kretsen ble på kr 77 368,75

Hytte komiteen må ta et møte ang gulvet på terrassen, pga lekkasje inn i kjellerrommet

Maling av hytta har Team Senior (Line Møller) tatt på seg å gjøre. Dette er tenkt gjennomført før vinteren - Avtalt
en sum på ca. 70-80 000,-

Ta en avsjekk med skadeforsikring - arrangement forsikring for hva dette dekker i forbindelse med evt skader ved
et slikt dugnadsarbeid (styreleder sjekker opp dette)

Det må også gjennomføres en rydding av kjelleren, men dette avventer vi med. Vi fokuserer nå i første omgang på å

Orientering
Gudbrand Bakke
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ordne terrassen og taket på kjelleren.

43/22. Budsjett oppsett for kalenderår eller sesong?

Ut i fra Handlingsplaner for sesongene skal knyttes opp mot budsjett så vil det kunne oppstå utfordringer ettersom
budsjettet i dag følger kalenderår, og at det ikke vedtas før i april/mai. Kan vi her finne andre og bedre løsninger?

Vi fortsetter å forholde oss til kalenderår, og vedtar budsjett i forhold til dette

Se på muligheten for å kunne gi vedtak på nytt budsjett i november (evt januar)

Beslutning
Tommy Rovelstad

44/22.. Erstatning for NSF Distansekort

Skal Oslo lage en erstatning for NSF sitt tidligere distansekort?

Skiforeningen har utviklet sitt egen distansekort med tilhørende app hvor alle grener er representert, se link:
https://www.skiforeningen.no/aktuelt/ut-pa-tur-med-skiforeningens-distansekort/

Administrasjonen sjekker med NSF sentralt ang hvor langt de har kommet med deres løsning på Distansekortet

Alternativ er også å snakke med Skiforeningen for å legge inn skole og klubb som alternativ. Dette gjøres etter å
sjekke ut med status hos NSF

Beslutning
Gudbrand Bakke

45/22. Informasjon fra grener - andre

Generell informasjon fra alle grener og komiteer:
Para:

4 samlinger frem til jul for utviklingshemmede

Se på muligheten for en begreps vurdering ang PARA, dette sjekkes opp med NIF

Alpint:
Mye aktivitet i sommer på SNØ (lørenskog) og på breene

Kjelsås har arrangert barmarks mesterskap i Trollvannskleiva 

Hopp/kombinert:
Midtstubakken har hatt aktivitet hver dag siden 1 august. Samarbeid mellom Kollenhopp og AKS

God respons og rekrutering

Stort sett Kollenhopp og Østreaker som er aktive

Telemark:
Aktiviteten går som normalt

Som vanlig utfordring med rekrutering fra bånd

Anlegg:
Jobber med å arrangere en kveld for de klubbene som har anleggsutbygging på agendaen

Jobber politisk inn mot partiene for å få det bedre inn mot (etter) neste valg

Langrenn:
Terminlisten er ferdig

Har vært litt utfordringer med organisering av LK, ting er på plass nå.

Foreldrevettregler
Venter på svar fra NSF sin post3 søknadsprosess

Orientering
Alle

46/22. Eventuelt
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Generalsekretæren slutter i NSF

En informasjon og orientering

Orientering
Tommy Rovelstad

Rulleskivettregler

Sende ut disse til alle Langrenn, hopp/kombinert klubber i Oslo (+ legges ut på hjemmesidene)

Skilisensen sendes ut til alle klubber i kretsen

Sende ut påminnelse om dette til klubbene + legge ut på hjemmesiden

Rovelstad,Tom
m
y

15.02.2023 10:56:58




